

جامعة السلطان قابوس Sultan Qaboos University

تعميم

تأجيل التوريد أو تعديل المواصفات الفنية لأوامر الشراء

نود الإفادة بأن دائرة المشتريات هي الجهة المختصة حصرًا بمخاطبة الشركات بشأن تأجيل مدة التوريد أو تعديل المواصفات الفنية الخاصة بأوامر الشراء الصادر من الدائرة.

وقد لوحظ في الآونة الأخير قيام بعض الشركات بالتواصل المباشر مع وحدات الجامعة بطلب تأجيل مدة التورد أو تعديل المواصفات الفنية، دون الرجوع إلى دائرة المشتريات للحصول على الموافقة الرسمية. وهو ما يُعد مخالفة صريحة للإجراءات المعتمدة.

وعليه، نؤكد على جميع الشركات بضرورة مخاطبة دائرة المشتريات فقط في حال وجود أي طلب لتأجل مدة التوريد أو تعديل المواصفات الفنية، ولن يُعتد بأي موافقات تصدر خارج هذا الإطار.

كما نحيطكم علمًا بأن دائرة المشتريات غير مسؤولة عن أي تبعات تترتب على عدم الالتزام بإجراءات المذكورة أعلاه.

بناءً على المادة رقم (164) والمادة رقم (174/6) من اللائحة المالية لجامعة السلطان قابوس تحتفظ الجامعة بحقها بفرض غرامة للتأخير في التوريد إذا كانت أسباب التأخير لا تعود للجامعة وذلك بواقع 2% عن كل أسبوع تأخير من قيمة البضاعة المتأخر توريدها ويحسب الجزء من الأسبوع أسبوعًا كاملاً.



Circular

Postponement of Delivery Period of Modification of Technical Specification for Purchas Orders

Please be informed that the Procurement Department is the sole authorized entity responsible for communicating with companies regarding any postponement of delivery period or modification of technical specifications related to purchase orders issued by the department.

It has been recently observed that some companies have been directly contacting SQU units to request postponements of changes to technical specifications without referring the matter to the Procurement Department for official approval.

This constitutes a clear violation of the approved procedures.

Accordingly, we emphasize that all companies must contact the Procurement Department directly for any requests.

Any approvals issued outside this official channel will not be recognized.

Please note that the Procurement Department shall not be held responsible for any consequences resulting from failure to comply with these procedures

Based on Article No. (164) and article no. (174/6) of the Financial Regulations of Sultan Qaboos University, the SQU reserves the right to impose a penalty for late delivery if the reasons for the delay are not attributable to the SQU, at a rate f 2% for each week of delay of the value of the goods whose delivery was delayed, and a part of week is calculated as a full week.